

UNITED STATES 美國:

- New York Senatus A new prison praesidium started; they instructed 5 inmates for Confirmation. Fifteen inmates and 7 visiting legionaries attended their Acies in the prison. Some prisoners wept as they made the Consecration.
紐約分團開始了一個新的監獄支團，並指導了 5 位囚友補領堅振。15 位囚友及 7 位探訪的聖母軍參加了監獄中舉行的檢閱典禮。有些囚友在讀奉獻詞的時候都感動落淚。
- Houston Senatus: 27 inmates in a maximum security prison joined the Legion there.
休斯頓分團有一個支團在高度設防的監獄裏，有 27 位囚友團員。

CYPRUS 塞浦路斯:

- All praesidia in Nicosia help with the distribution of food to refugees, (the food not being supplies by the Legion).
所有在尼科西亞的支團都協助派發食物給難民（那些食物不是由聖母軍提供的）。

ITALY 意大利:

- Milan Regia: The council is celebrating the 70th Anniversary of its foundation.
米蘭區域團慶祝成立 70 周年。

IRELAND 愛爾蘭:

- Elphin Comitium: The legionaries also help out with events in the Sacred Heart Home. They conduct a weekly Holy Hour for patients during which there is Exposition of the Blessed Sacrament. A weekly session consisting of prayers, music and singing is held every Thursday for Alzheimer's' patients.
Elphin 督察區團在聖心之家協助舉辦活動。他們帶領病人參與明供聖體。每週四他們為患有老年痴呆症的病人安排有祈禱、音樂及歌唱的活動。

KENYA 肯雅:

- His Eminence, Cardinal John Njui, Archbishop of Nairobi was the chief celebrant at the 75th Anniversary Mass at Venerable Edel Quinn's grave on 12th May. Legionaries and priests from Malawi, Tanzania, Uganda and thousands of Kenya legionaries were in attendance. A new praesidium has been set up in St. Paul's University, Nairobi.
5 月 12 日他們在可敬者愛德閨的墓地舉行逝世 75 周年彌撒，由內羅畢的樞機主教 John Njuji 主禮。外地的聖母軍團員及神父們從馬拉維、坦桑尼亞及烏干達到來，與過千位肯雅的聖母軍一起出席。另外，在內羅畢的聖保祿大學成立了一個新的支團。